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Abstract (en)
[origin: CA2955725A1] The present invention relates to a heel unit (1) for a touring ski-binding, comprising, a heel member (10), wherein the heel
member (10) comprises a reception bowl (12) for receiving the heel part of a ski boot and a biasing device (14) for biasing the heel unit (1) against
a ski boot, and wherein the heel unit (1) is switchable between a starting position for receiving or releasing the ski boot and a snap-in position for
holding the ski boot, wherein the heel unit (1) comprises a blocking means by means (20) of which the heel unit (1) can be blocked in the starting
position, wherein the blocking means (20) is switchable between a blocking position and a non-blocking position.

Abstract (de)
Hinterbackenvorrichtung (1) für eine Tourenskibindung, umfassend ein Hinterbackenelement (10), wobei das Hinterbackenelement (10)
eine Aufnahmeschale (12) zum Aufnehmen des Fersenteils eines Skischuhs und eine Vorspannvorrichtung (14) zum Vorspannen der
Hinterbackenvorrichtung (1) gegen einen Skischuh umfasst, und wobei die Hinterbackenvorrichtung (1) zwischen einer Ausgangsposition zum
Aufnehmen oder Freigeben des Skischuhs und einer Einrastposition zum Halten des Skischuhs schaltbar ist, wobei die Hinterbackenvorrichtung (1)
ein Mittel zum Blockieren (20) umfasst, mittels welchem die Hinterbackenvorrichtung (1) in der Ausgangsposition blockierbar ist, wobei das Mittel
zum Blockieren (20) zwischen einer Blockierposition und einer Nichtblockierposition schaltbar ist.
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